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ROI.0012.4.7.2012                                                                 kat. arch. A 

 

Protokół Nr 7/2012 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rojewo 

 z dnia 05.10. 2012r. 

 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji. 

3. Kontrola wykorzystania dotacji z budżetu gminy udzielonej Ochotniczym Strażom 

Pożarnym na terenie Gminy Rojewo. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Do pkt. 1 

 

              Na podstawie Statutu Rady Gminy Rojewo Komisja Rewizyjna w następującym 

składzie: 

 

1. Mirosław Markiewka Przewodniczący 

 

2. Waldemar Chwastyk Członek 

3.  Mieczysław Tumidajewicz Członek 

4. Kazimierz Wiechecki Członek  

 

działając z upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy z dnia 25.09.2012 r. Komisja 

Rewizyjna przeprowadziła kontrolę wykorzystania dotacji z budżetu gminy udzielonej 

Ochotniczym Strażom Pożarnym na terenie Gminy Rojewo. 

 

Kontrolę przeprowadzono 05.10.2012r. 

 

Odpowiedzialnym za kontrolowany odcinek jest Wójt Gminy Rojewo, a bezpośrednio prac. 

U.G. p. M. Cybulski. 

 

Przewodniczący komisji r. M. Markiewka otworzył posiedzenie komisji i stwierdził quorum – 

3 radnych. 
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Wójt Gminy – zgłosił wniosek w sprawie możliwości nagrywania obrad komisji. 

 

Przewodniczący komisji r. M. Markiewka – poddał wniosek Wójta Gminy w sprawie 

nagrywania obrad komisji pod głosowanie. 

 

Radni 2 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” przegłosowali wniosek Wójt 

Gminy o nagrywanie obrad komisji. 

 

Przewodniczący Komisji r. M. Markiewka poprosił o zabranie głosu p. M. Cybulskiego. 

 

p. M. Cybulski – powiedział, że w 2011r. wydatkowano 31.033,35 zł, powiedział, że z 

Urzędu Gminy wysłano 2 pisma z informacją, że nie wpłynęło żadne pismo odnośnie 

zapotrzebowania do OSP w Rojewicach. 

W I Półroczu 2012r. wydatkowano kwotę 20.915,00 zł, większość wydatkowała OSP 

Rojewo. 

 

Na posiedzenie przybył r. K. Wiechecki, quorum 4 radnych. Przewodniczący komisji 

poinformował r. K. Wiecheckiego o nagrywaniu posiedzenia komisji. 

 

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, jaki rozdział pieniędzy jest na 2012r. 

 

Wójt Gminy – zaproponował, aby w pierwszej kolejności rozliczyć 2011 rok. 

 

r. W. Chwastyk – zwrócił się z zapytaniem, czy Komendant Gminny nie  wiedział o 

potrzebach jednostki. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że zwrócił się na piśmie z prośbą o podanie zapotrzebowania. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że w 2011r. OSP przykuło bardzo dużo jego uwagi z winy jednej 

jednostki, wielokrotnie sam musiał pisemnie odpowiadać. Ochotniczymi Strażami zajmował 

się Komendant Gminy p. A. Walczak, powiedział, że w gminie jest wiele problemów, ale w 

2011r. przyjrzał się uważnie wydatkom na OSP. Powiedział, że chciał, aby obie jednostki 

funkcjonowały. Komendant Gminny odpowiadał za stan i wyposażenie jednostek, komendant 

współpracuje z naczelnikami OSP. Naczelnicy są odpowiedzialni za to co dzieje się w 

poszczególnych jednostkach. OSP Rojewice poddało wątpliwości, co do pracownika p. A. 

Walczaka, nie chciało z nim współpracować, ignorowało go. Komendant telefonicznie 

kontaktował się z naczelnikami jednostek, jednak ze strony OSP Rojewice nie był traktowany 

jako przełożony. W związku z tym w 2011r. na piśmie zwróciliśmy się z zapytaniem, co do 

zapotrzebowania jednostki, nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi. 

Powiedział, że na zebraniu wiejskim sprawozdawczo – wyborczym w Rojewicach wysłuchał 

oszczerstw i kłamstw względem urzędu, którym kieruje, powiedział, że część strażaków 

wiedziała o czym mówię, natomiast pozostała część w ogóle nie chciała słuchać nastawiona 

bojowo przez niektóre osoby. Na zebraniu było powiedziane, że wystąpiliście na drogę 

prawną względem OSP Rojewo oraz względem Urzędu Gminy oraz mnie jako Kierownika 

Jednostki. Na zebraniu było powiedziane, że Urząd Gminy nie dał ani złotówki na OSP 

Rojewice, nie było wzmianki, że nie złożyliście zapotrzebowania. Cały zarząd potwierdzał 

moim zdaniem kłamstwa. Całe zebranie zostało źle proceduralnie przeprowadzone oraz źle 
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protokołowane, jedna osoba nie może odpowiadać za wszystkich, jedna osoba popsuła 

wizerunek gminy. 

Powiedział, że jeżeli ktoś psuje wizerunek urzędu gminy, działa na szkodę gminy to nie 

będzie tego tolerował. 

Wójt Gminy powiedział, że kiedy pracownikiem był p. A. Walczak straż pożarna w 

Rojewicach zgłosiła doniesienie, że Urząd Gminy nie dochowuje tajemnicy ochrony danych 

osobowych, jest to bardzo poważne oskarżenie, sprawa trafiła do GIODO, powiedział, że jest 

odpowiedzialny osobiście za wszelkie rejestry prowadzone w gminie co do zawartych w nich 

danych osobowych. Powiedział, że GIODO wszczęło postępowanie w przedmiotowej sprawie 

Wójt Gminy powiedział, że musiał złożyć bardzo dużo wyjaśnień i nikogo nie interesowało, 

że od niedawna jest wójtem, bronił dokumentów, które przygotował poprzednik, obecnie 

czeka na wydanie decyzji w tej sprawie, powiedział, że jeżeli dostanie 50 tys. zł mandatu, a 

taką karę może ponieść, są to najniższe stawki kary, poniesie taką karę, powiedział, że uważa, 

że Urząd Gminy w Rojewie bardzo dobrze realizuje ochronę danych osobowych, to co się 

działo za poprzednika, nie było odpowiednio zachowanej procedury postępowania 

administracyjnego, nie zrobię od razu wszystkiego, GIODO sprawdziło, czekam na wydanie 

decyzji, powiedział, że zna KPA, poprzednik tego nie wiedział, GIODO to nie interesuje, być 

może uderzył pan w moją rodzinę, nie mam 50 tys., abym zapłacił. 

 

r. M. Markiewka – podziękował Wójtowi za wystąpienie, powiedział, że niedobrze się stało, 

że musimy zajmować się takimi przykrymi sytuacjami, mogło to działać zupełnie inaczej. 

Następnie otworzył dyskusje w przedmiotowej sprawie. 

 

r. K. Wiechecki – powiedział, że uważa, że sprawa powinna być inaczej załatwiona, powinna 

być załatwiona na poziomie rady, nie powinna wyjść poza obręb gminy, ponieważ źle to 

przedstawia wizerunek gminy. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że uważa, że wystarczyłoby powiedzieć przepraszam, ponieważ 

bez jego wiedzy i zgody ktoś manipulował w jego dokumentacji medycznej, są to dane 

wrażliwe. 

 

Wójt Gminy – zwrócił się z zapytaniem, czy donos w związku z tym, nie powinien być 

skierowany do ośrodka zdrowia, czy donos nie powinien być skierowany na pracownika tego 

ośrodka, porozmawialiśmy, nie powiedział pan, że chce, żeby pana przeprosić, dokumenty nie 

były wzięte z Urzędu Gminy, wiedział pan co z tą sprawą zrobić. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że w piśmie sekretarz napisał, że pan A. Walczak był 

upoważniony do pozyskiwania i przetwarzania danych osobowych. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że p. A. Walczak upoważniony był do przetwarzani danych, nie do 

pozyskiwania. 

 

r. W. Chwastyk – p. Walczak miał dane osobowe ze sobą. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że dane te wziął z Ośrodka Zdrowia a nie z urzędu. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że odbiegliśmy od tematu, sprawa jest ważna, ale jest to wątek 

poboczny z punktu widzenia Komisji Rewizyjnej, powiedział, że chciałby skupić się na 

wydatkach OSP. 
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Wójt Gminy – powiedział, że na 2012r. na OSP zaplanowano kwotę 39.600 zł, środki zostały 

nie wykorzystane, rok 2011r. był rokiem bardzo trudnym, nawet gdyby w całości zostały 

wykorzystane byłoby wszystko w porządku. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że w ubiegłym roku odbyło się posiedzenie komisji, na 

którym zgłaszano sprawę wykonania bramy garażowej do remizy w Rojewicach, zostały 

pieniądze w budżecie, czy nie można było dokonać zakupu tej bramy. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że była przyjęta strategia jeżeli mamy coś zaplanowane to 

wykonujemy, powiedziałem, że nie chcę żadnych wydatków inwestycyjnych, bieżące tak, 

dlatego się nie zgodziłem, najpierw buty, sprzęt do gaszenia pożaru później drzwi garażowe. 

 

r. M. Markiewka – na czas tej komisji było wykorzystane 20% środków. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że zadanie to uważałem, za bardzo zasadne, ponieważ mieliśmy 

samochód gaśniczy i baliśmy się, że zamarznie układ gaśniczy. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że nie ma tam żadnego ogrzewania i nawet najszczelniejsze drzwi 

nie zabezpieczyłyby przed zamarznięciem. 

 

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, odnośnie wydatków za 2011r. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że z tego co wie wnioski w tej sprawie były składane. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że jedyny wniosek, który wpłynął to wniosek w 2010r., później 

żadne wnioski nie wpłynęły, wpłynął wniosek do budżetu na kwotę 39.600 zł, chcieliście całe 

środki w budżecie przeznaczyć na OSP Rojewice. Powiedział, że wrota nie są potrzebne do 

zabezpieczenia przeciwpożarowego. Środki należy wydawać rozsądnie, powiedział, że na 

okres zimowy wyłączy jednostkę z powodu ograniczonego zagrożenia pożarowego. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że co innego jest złożenie wniosku do budżetu a co innego 

złożenie wniosku o zapotrzebowanie. 

 

r. K. Wiechecki – zwrócił się z zapytaniem, czy był to formalny wniosek o wymianę drzwi 

garażowych. 

 

r. M. Markiewka – wniosek był złożony na posiedzeniu komisji. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że był robiony spis z natury przy Komendancie, wiedział, co 

było potrzebne, wiedział, jakie są braki jeżeli chodzi o sprzęt danej jednostki. 

 

p. J. Zieliński – powiedział, że źle się stało, że tak wyszło, jesteśmy w jednej gminie, 

jednostka w Rojewie stała się waszym przeciwnikiem, p. Walczak dużo chciał zrobić dla 

waszej jednostki, miał młodych ludzi, wspólnie dbamy o bezpieczeństwo naszej gminy, 

wspólnie jeździliśmy na zawody, trzeba trochę dobrej woli, aby się dogadać, Wójt był 

przychylny tym jednostką. 
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Wójt Gminy – powiedział, że jak zaczął włodarzyć to powiedział, aby jednostki dogadały się 

ze sobą, zarzucacie mi, że przeszedłem na jedną stronę, przeszedłem na stronę tych, którzy mi 

pożar gaszą, a nie tych, którzy szukają na mnie paragrafu. Społeczeństwo mam bardzo dobre, 

powiedział, że to pan decyduje, których ludzi słucha, i pan poniesie za to odpowiedzialność, 

samochód nie miał być prezentem miał służyć do gaszenia pożaru. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że dyżurny operacyjny decyduje, gdzie, jaki samochód 

powinien jechać, uważam, że dyżurny odpowiada i nie popełnia błędu, musi być jak 

najtańszym kosztem, powiedział, że dwa razy samochód wyjechał poza teren gminy, w 

jednym przypadku było zgłoszenie, że zdarzenie jest na terenie gminy. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, w sprawie polisy ubezpieczeniowej na kwotę 3 tys. zł. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że każdy popełnia błędy, powiedział, że sprawa została 

poprawiona, księgowość zwróciła na to uwagę. 

 

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, czego dotyczy ubezpieczenie. 

 

p. M. Cybulski – powiedział, że jest to ubezpieczenie osób od nieszczęśliwego wypadku. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że są to ubezpieczenia grupowe. 

 

p. M. Cybulski – powiedział, że podał numer do brokera. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że broker przybliżył nam ogólne warunki ubezpieczenia. 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że jednostka OSP brała udział w zawodach piłki nożnej, trzeba 

było dostarczyć listę zawodników, oraz udokumentować ukończenie kursu. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że odpowiada za to zarząd, dlaczego pan dostarczał dokumenty, 

takimi sprawami zajmuje się naczelnik, mam to podać do GIODO, pewne czynności skutkują 

konsekwencjami. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że wójt ma żal i na odwrót, zaproponował, aby wrócić do 

wydatków na OSP. 

 

r. W. Chwastyk – zwrócił się z zapytaniem, jakie środki były przeznaczone na sprzęt, diety z 

działań ratowniczych, diety z ukończenia kursu, ile zużyto paliwa, ile zakupiono paliwa w 

2011r.? 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że księgowość rozliczyła te wydatki. 

 

Wójt Gminy – powiedział, ze szczegółowo było to zawarte w sprawozdaniu z wykonania 

budżetu. 

 

r. W. Chwastyk – zwrócił się z zapytaniem, czy paliwo można zakupić tylko na terenie 

gminy, czy również poza. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że jest to czepianie się o 0,20 zł, bądźmy rozsądni. 
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p. M, Cybulski – powiedział, ze może pisemnie przygotować informację na piśmie, ponieważ 

nie prowadził tych spraw przez cały 2011r. 

 

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, odnośnie wydatków w 2012r. 

 

p. M. Cybulski – powiedział, że 20.915 zł wydało OSP Rojewo, 

677,91 zł – OSP Rojewice. 

Zaplanowano 10 tys. zł na OSP Rojewice a 20.960 na OSP Rojewo. 

 

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, dlaczego OSP Rojewice wykorzystali tylko 600 

zł, czy reszta środków zostanie wykorzystana? 

 

r. W. Chwastyk – pozostałe środki zostaną wykorzystane, obecnie trwają dyskusje w tej 

sprawie. 

 

r. K. Wiechecki – zwrócił się z zapytaniem, co z brama garażową? 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że brama jest już zamówiona, rolowana, ocieplana. 

 

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, czy jeżeli straż składa zapotrzebowanie Wójt 

może to zanegować. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że ma na to wpływ, dlatego prosiłem o zapotrzebowanie, 6.500 zł 

na sprzęt , nie zapłacę za bramę, powiedział „ciekawe, co zarząd przekazuje strażakom, 

kłamiecie ich, kłamiecie swoich mieszkańców. 

 

Przewodniczący komisji zaproponował składanie wolnych wniosków i zapytań. 

 

p. M. Cybulski – zgłosił wniosek w sprawie poprawy kontaktu z naczelnikiem OSP Rojewice, 

ponieważ bardzo by to usprawniło pracę, nie można do niego się dodzwonić, wszystko trzeba 

uzgadniać pisemnie. 

 

Wójt – powiedział, że OSP Rojewice robi nam koszty, musimy wysyłać pisma ze zwrotnym 

potwierdzeniem, macie teraz problemy z przelewami, jest październik a wydaliście tylko 600 

zł, 

 

r. W. Chwastyk – powiedział, że ludzie robią to społecznie, zwrócił się z zapytaniem, czy 

naczelnik z Rojewa robi to społecznie. 

 

 r. M. Tumidajewicz – powiedział, że pan Wójt był u nas wielokrotnie, chcieliśmy zakopać 

topór, czy był pan na strażnicy? 

 

Wójt Gminy – powiedział, że wie co jest na strażnicy, nie musi tam jechać, ¾ osób by na 

mnie pluło, byłem na zebraniu sprawozdawczo – wyborczym, czy ktoś mnie prosił, abym 

poszedł do OSP. 

 

p. J. Zieliński – zgłosił wniosek w sprawie zakupu samochodu dla jednostki OSP Rojewo. 

 

Na tym posiedzenie zakończono 
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Podpisy członków komisji: 

 

 

1. Mirosław Markiewka Przewodniczący 

 

2.  Mieczysław Tumidajewicz Członek 

3. Kazimierz Wiechecki Członek  

4. Waldemar Chwastyk Członek 

 

 

Protokołowała: Agnieszka Nieckarz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


